
Finansudvalget

Til: Økonomi- og indenrigsministeren

Dato: 24. oktober 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 48
I forlængelse af ministerens svar på samrådsspørgsmål A ønskes oplyst,
hvorledes svaret på FIU alm. del spørgsmål 429 ville have været såfremt man
til grund for beregningerne havde anvendt et lavtlønsniveau i stedet for den
anvendte teknik for beregning af lønnen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Camilla Hersom
formand
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